
Protokół Nr IV/24 

z posiedzenia IV Sesji Rady Gminy Regnów 

w dniu 10 lipca 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto: 

                                                                                                     o godz.10.00 

                                                                                                      a zakończono 

                                                                                                      o godz. 10.25 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Radnych obecnych             – 12 

(nieobecni: Iwona Darnowska, Sławomir Nowocin, Włodzimierz Nosek) 

Radni obecni na posiedzeniu swoją obecność potwierdzili na załączonej do protokołu liście 

obecności. 

 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli: 

3. Mariusz Cheba                         - Wójt Gminy Regnów 

4. Alina Szczegulska                     - Skarbnik Gminy 

5. Agnieszka Rokicka-Bednarek- Sekretarz Gminy  

 

Punkt. 1 

Dot. Otwarcie Sesji 

 

Czwartą nadzwyczają Sesję Rady Gminy Regnów otworzyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Pani Patrycja Wróblewska-Firek i poinformowała, że materiały wraz porządkiem 

obrad zostały przekazane. Następnie powitała przybyłych na sesję radnych oraz pozostałe 

osoby obecne na posiedzeniu. 

 

Punkt 2. 

Dot. Przedstawienie porządku obrad IV Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

Przewodnicząca Rady Patrycja Wróblewska- Firek przedstawiła porządek obrad IV Sesji 

Rady Gminy Regnów. 

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad IV Sesji Rady Gminy Regnów.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2034.  

5. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady Gminy.  

6. Sprawy różne.  



7. Zakończenie obrad IV Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

Radni do przedstawionego porządku obrad nie znieśli uwag bądź propozycji zmian.  

 

Punkt 3. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

 

 Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z ogłoszeniem przetargu i przesunięciem 

terminu realizacji zadania pn. ,,Budowa stacji uzdatniania wody” na lata 2025/2026 musi 

zostać podjęta uchwała zmieniająca budżet i Wieloletnią prognozę finansową na lata 2024-

2034. W dalszej części przedstawiła zmiany, które polegają na:  

1) Zwiększeniu  dochodów poprzez wprowadzenie środków na: transport wyborców 

kwota 600,00 zł zgodnie z decyzja Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, drogę 

Podskarbice Królewskie w ramach budowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych 

zgodnie z umową z Urzędu Wojewódzkiego kwota 131.530,00 zł oraz zmniejszeniu 

środków z Polskiego Ładu o kwotę 2.850.000,00 zł  w związku z przesunięciem 

realizacji zadania budowa stacji uzdatniania wody na lata 2025/2026; 

2) Zwiększeniu planu wydatków z przeznaczeniem na: transport wyborców kwota 

3.100,00 zł w tym na wynagrodzenia i pochodne kwota 700,00 zł oraz na wydatki 

statutowe kwota 2.400,00 zł,  drogę w Podskarbicach Królewskich kwota 

131.530,00 zł;   

3) Zmniejszeniu wydatków na budowę stacji uzdatniania wody kwota 2.850.000,00 zł; 

4) Przeniesieniu planu wydatków poprzez zmniejszenie  wydatków majątkowych 

 na stacje uzdatniania wody kwota 77.470,00 zł  oraz poprzez zwiększenie wydatków 

majątkowych na drogę w Podskarbicach Królewskich 72.470,00 zł oraz na 

dofinansowanie pieca gazowego z montażem dla Komendy Powiatowej Policji 

zgodnie z pismem z dnia czerwca 2024 roku kwota 5.000,00 zł; 

5) Uaktualnieniu planu wydatków na zadania inwestycyjne, które po zmianie wynoszą 

12.153.313,85 zł.  

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok oraz poddała go pod głosowanie. Radni 

w głosowaniu jawnym 12 głosami podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr IV/22/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu 

 

Punkt 4. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024-2034 

 



Skarbnik gminy zabierając głos poinformowała, że niniejszą uchwałą zapewniono 

zgodność wartości budżetu i Wieloletnią prognozą finansową. Oznajmiła, że dochody po 

zmianie wynoszą 20.320.092,55 zł i od ostatniej uchwały zmniejszono dochody o kwotę 

ogółem 2.591.596,11 zł poprzez zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 70.873,89 zł  z 

tytułu dotacji oraz zmniejszenie dochodów majątkowych o kwotę 2.662.470,00 zł. 

Dochody bieżące po zmianach wynoszą 11.266.140,07 zł natomiast dochody majątkowe 

9.053.952,48 zł. Wydatki zmniejszono o kwotę 2.591.596,11 zł w tym zwiększono wydatki 

bieżące o kwotę 70.873,89 zł i zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 2.662.470,00 zł w 

związku z przesunięciem realizacji zadania stacji uzdatniania wody na lata 2025-2026. 

Wydatki bieżące po zmianie wynoszą 10.893.750,24 zł, natomiast wydatki majątkowe 

12.153.313,85 zł. W 2025 i 2026 roku zwiększono dochody i wydatki majątkowe w związku 

z przesunięciem realizacji zadania Budowa stacji uzdatniania wody. Wynik budżetu nie 

zmienił się i stanowi deficyt w wysokości 2.726.971,54 zł, natomiast różnica między 

dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosi 372.389,83 zł.  W dalszej części 

oznajmiła, że przychody i rozchody pozostają bez zmian i  wynoszą przychody 2.752.071,54 

zł, natomiast rozchody 25.100,00 zł. Ponadto poinformowała, że  dodano nowe zadanie 

pn. ,,Budowa stacji uzdatniania wody” oraz zwiększono limity na przedsięwzięcia związane 

z wydatkami inwestycyjnymi na 2024 rok o kwotę 240.330,00 zł, na 2025 rok o kwotę 

1.615.000,00 zł, na 2026 rok o kwotę 1.465.000,00 zł. Pozostałe zadania pozostają bez 

zmian.  

   

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2034 oraz 

poddała go pod głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr IV/23/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu 

 

Punkt 5. 

Dot. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

Wójt Gminy Mariusz Cheba zabierając głos poinformował, że: 

- pozyskano  środki na budowę prawie 1 km odcinka drogi dojazdowej do pól 

w miejscowości Podskarbice Królewskie łączącej się z Podskarbicami Szlacheckimi. Dodał, 

że wykonana zostanie tam podbudowa z tłucznia, a w dniu dzisiejszym zostanie podpisana 

umowa. Nadmienił również, że dokumentacja projektowa jest wykonana i do końca 

tygodnia zostanie ogłoszony przetarg; 

- w związku z uzyskaniem pozwolenia od Konserwatora zabytków na wykonanie elewacji 

zewnętrznej kościoła zostanie złożony do Wydziału Architektury i Budownictwa wniosek 



o wydanie pozwolenia na prace budowlane w tym zakresie. Dodał, że procedura ta trwa 

od jesieni; 

- rozstrzygnięte zostało postępowanie na budowę drogi w Kazimierzowie.  W tej sprawie 

wpłynęły 2 oferty mieszczące się w zaplanowanym budżecie, a najtańsza oferta opiewała 

na kwotę 609.000,00 zł; 

- trwa ocena formalna wniosków złożonych na renowacje stawu przy Kościele;  

- podpisana została umowa na zagospodarowanie terenu przy stawie w Podskarbicach 

Szlacheckich; 

- w przyszłym tygodniu nastąpi zakończenie robót w Rylsku Dużym;  

- prace w Rylsku trwają nadal, ale firma wywiązują się terminowo z realizacji zadań; 

- trwają procedury dotyczące budowy odcinka 1.100 metrów drogi w strefie przemysłowej 

polegające na uzyskaniu decyzji środowiskowej i pozwolenia na wyłączenie gruntów 

z produkcji leśnej tego odcinka. Wójt wyraził nadzieje, że uda się zmieścić w terminie; 

- realizacja inwestycji w postaci budowy stacji uzdatniania wody będzie trwać 3-4 lata. 

 Radny Sławomir Dobrowolski zapytał się o lokalizację planowanej inwestycji. 

Wójt wyjaśnił, że inwestycja lokalizowana jest w Rylsku na końcu sieci wodociągowej 

zgodnie z założeniami przedstawionymi przez firmę zajmującą się ujęciami wody. Dodał, 

że problemem jest jedna stacja uzdatniania wody na odcinku 54 km sieci i oznajmił, 

że w przypadku awarii cała gmina nie ma możliwości korzystania z wody. Wyraził nadzieje, 

że znajdzie się wykonawca który przygotuje całą dokumentacje techniczną i później 

kompleksowo wykona zadanie; 

- zgodnie z harmonogramem po 15 lipca prace rozpoczyna firma, która będzie budować 

40 sztuk przydomowych oczyszczalni ścieków; 

- z uwagi na to, że dotychczasowe szambo przy agronomówce nie spełniało wszystkich 

wymaganych norm zostało wybudowane szczelne szambo z atestami, nie było tam 

możliwości budowy przydomowych oczyszczalni ścieków ze względu na bliska odległość 

od suvu; 

- podpisana została umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska na kwotę 

73.000,00 zł na odbiór azbestu zaś mieszkańcy czekają na środki z ARiMR na uzyskanie 

środków na ten cel; 

- w przyszłym tygodniu rozpocznie się budowa parkingu przy szkole podstawowej. 

 

Do przedstawionych informacji nikt nie zabrał głosu.  

 

Punkt 6. 

Dot. Sprawy różne  

 

W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu.  

 

 



Punkt 7. 

Dot. Zakończenie obrad IV Sesji Rady Gminy Regnów. 

 

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad IV Sesja Rady Gminy Regnów na powyższym 

została zakończona. 

 

 

                 Przewodnicząca Rady Gminy  

 

        Patrycja Wróblewska-Firek 

 

      Protokolant  

 

Judyta Szydłowska 

 

 

 

 


